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Protokoll styrelsemöte 2023-04-12 

Närvarande:  

Liz-Beth C Liljeqvist, Moa Persson, Ann-Christin Johansson, Agnes Thorlaksdottir, Pierre 

Lago, Sofia Sundkvist, Jan Törnblom, Tina Johansson, Jimmie Lundgren, Lena Karlstedt, 

Pernilla Kling 

Adjungerad:  

Anmält förhinder:   

Inte anmält förhinder:  

 

§074 Mötets öppnande 

Ordförande Liz-Beth C Liljeqvist öppnade mötet och hälsade samtliga deltagare välkomna. 

§075 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

§076 Val av protokolljusterare 

Tina Johansson valdes till att jämte ordförande justera protokollet 

§077 Genomgång av föregående mötesprotokoll 

Gick igenom och lades till handlingarna. 

§078 Ekonomisk Rapport 

Ingen rapport har kommit in. 

§079 Kommittéer, arbetsgrupper, rapporter och beslut:  

Ordförande 

Rasklubbsmöte 5 eller 6/9 – Liz-Beth vill kalla till ett rasklubbsmöte den 5 eller 6/9 kl. 18.30 

via Teams. Bra om flera i styrelsen kan vara med. Beslut: Sofia och Liz-Beth skriver en 

inbjudan med punkter att ta upp och datum bestäms då klubbarna fått välja.  

Avtalsutkastet Lena har haft ändringsförslag – Det gäller avtalet mellan SDHK och 

sammarrangören. Det är otydligt och för att klubbarna ska kunna tolka avtalet behöver de 

information som idag finns i lathunden. Beslut: Utställningskommittén ser över lathunden 

och sedan skickar Sofia den till de klubbar som har samarrangemang med SDHK.  

 C
JD

M
, L

CL
, S

S 
—

 P
ow

er
ed

 b
y 

Te
llu

sT
al

k




Rutiner inför utställning - Utställningskommittén har haft en digital anteckningsbok där de 

har fört anteckningar, denna är inte helt uppdaterad och det har varit svårt för nya 

kommittén att hitta all information.  Beslut: Utställningskommittén ser över rutinerna för 

dokumentation runt de som rör utställning.  

Ringsekreterare - Det är bokade ringsekreterare även detta år som har långt att åka. Detta 

behöver ses över. Beslut: Amanda tar kontakt med länsklubben för att se över 

ringsekreterare inför Skara.  

Domare i Vänersborg – En domare dömer samma ras på både SKK och SDHK:s utställning. 

Beslut: Jan och Moa fixar detta. 

Elev och aspirant – Vem bestämmer detta på våra utställningar? Det har styrelsen tidigare 

gjort. Beslut: Från och med nu sköts detta av domarkommittén.  

Vice ordförande 

Inget att rapportera 

Sekreterare  

Arvode årsmötesordförande – Det har tidigare tagits beslut att SDHK ska stötta klubbarna 
med att betala ut arvode till klubbarna. När SDHK:s ledarmöten deltar på klubbarnas årsmöte 
så får de en ersättning. Till nästa årsmötes period tar vi upp frågan igen om arvode.  

Brakykommittén  

Möte på SKK – Det finns minnesanteckningar från detta möte på Sharepoint. Det kommer 
under våren att vara fler möten med SKK. 

Specialklubbskonferens – Det kommer att vara ett möte till i augusti när alla handlingar för 
KF finns ute. Det kommer också vara en egen sittningen kvällen innan KF:s möte. 

Rasklubbsrådgivningskommittén 

Inget att rapportera 

Kommittén för Avel och hälsa  

Sammankallande – Beslut: I kommittén ingår från styrelsen Pernilla Kling 

(sammankallande) och Jimmie Lundgren. Pernilla kontaktar de som ingick i kommittén 

tidigare för att se om de vill fortsatt vara med. 

Utställningskommittén 

Utökad kommitté – Från styrelsen är det Liz-Beth (sammankallande) Tina och Lena. Anki har 
varit i kontakt med Amanda Bernhed som gärna ingår i kommittén.  Liz-Beth tar kontakt med 
M Bloom om han vill vara med i år så att vi får en bra överlämning. 

Avtalens formuleringar – Se beslut under ordförandes punkt. 

Ansvarsfördelning mellan SDHK och rasklubbarna – Lena och Liz-Beth ser över denna 

Vem gör vad inför utställning / lathund – Se ovan 
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Juniorhandling? – Det har varit uppe till diskussion tidigare i SDHK. Beslut: SDHK arrangerar 
sedan tidigare barn med hund på sina utställningar och vi fortsätter med detta. Vi lägger 
inte till juniorhandling. 

Specialutställning EDS 2026 – Söndagen är fri för utställningar för grupp 9 eller för raserna i 
SDHK. Moa har kollat på en plats och återkommer när hon fått besked. Beslut: Vi ska ordna 
en utställning i samband med EDS 2026. 

Sponsorkommitté - Det behövs en sponsorkommitté. Beslut: Vi beslutar att Jan och Jimmie 
ska ingå i denna kommitté.  

PM till SDHK:s utställningar- Idag ligger de bara på Dogpaws hemsida, de måste också ligga på 
SDHK:s hemsidan. Beslut: Agnes visar Tina hur man lägger in dem på hemsidan så sköter 
hon detta.   

Oklarheter inför utställningar – Det finns en del oklarheter runt några utställningar. Resor för 
domare behöver ses över då alla inte är bokade. Tågarp och Ronneby behöver 
domarmiddagarna ses över. Det behöver också ses över vad domarna ska bo. Beslut: 
Utställningskommittén ser över detta.  

 

PR, Info och IT 
 

Den som behöver hjälp med SharePoint tar kontakt med Agnes. Agnes gör en lathund för hur 
SharePoint funkar och skickar ut den. 
 
Hemsidan – Går det att ändra innehållet, så att tex. det går lättare att hitta? Den behöver bli 
mer lättnavigerad. Beslut: Helene Strömbom gör ett förslag, hon tar kontakt med Agens.  
 

Arbetsgruppen för domarkonferens 2024 
 

Agnes ska rapportera till styrelsen så att vi vet hur det går med arbetet. SKK ska tillsätta en 
kontaktperson. Före 1/12 ska rasklubbarna vara klara med sitt domarkompendium. 
November 2024 kommer domarkonferens att vara. Agnes presenterar mer när vi ses i juni.  
 

BPH-kommittén 

 
Agnes har kontaktat de som var med tidigare och de vill fortsätta ingå i kommittén.  

 

Arbetsgruppen för gemensam tidning 

 

Representant från styrelsen – Det fanns intresse för en tidning men få som ville jobba med 
tidningen. Två har anmält sig att vara med i redaktionen. Tidningen skulle vara digital. Det är 
svårt att driva en tidning om det inte är fler som vill vara med och jobba. Beslut: Vi tar upp 
frågan när vi träffas på rasklubbsmötet i september.   
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§080 Skrivelser och ärenden 

 

Diarienr Beskrivning Ansvar/åtgärd 

2023-
0087 

Henrik Skog, utökande 
av rasregister 

Domarkommittén tar kontakt med Henrik.   

2023-
0074 

Examinator för Fransk 
Bulldogg 

Domarkommittén tar upp frågan. 

2023-
0085 

Re: SKK rasdata - 
Lathunden 

Pernilla svarar att detta är inget SDHK vill 
köpa in då det endast uppdateras för 
bruksraserna.   

2023-
0091 

SGS frågar om tillgång till 
SDHKs ISSUU 

 ISSUU är en digital tidningslicens. SGS vill få 
tillgång till SDHK:S licens. Agnes kollar upp 
detta till nästa möte.  

2023-
0094 

Inbjudan 
Representantskapsmötet 
2023 SHU 

 Vi tar upp frågan igen på nästa möte. Sista 
dag att anmäla är 14/7. 

2023-
0096 

Öppet för anmälningar 
av utställningar 2025 

Utställningskommittén gör ett förslag till 
nästa möte. Detta skickas sedan ut till 
rasklubbarna så att de kan ansöker om sina 
utställningar. Det är sedan SDHK som skickar 
in alla klubbarnas ansökningar.  Varje 
rasklubb måste ansöka om sina egna 
utställningar till SDHK även om de har ett 
samarrangemang. Måste var klarat innan 
oktober.  

2023-
0082 

Inkommit svar från Lars 
Bjarme 

Sofia svarar 

2023-
0098 

Samarbete 2023 Vilsta  Avbokat. 

2023-
0100 

Re: Fullmäktigedelegater Ta upp frågan på rasklubbs mötet i 
september. 

2023-
0102 

Förslag från CCC om 
någon som bevakar 
riksdagens lagar och 
regler 

Sofia svarar CCC, SDHK kommer att ta upp 
frågan på KF i höst.  

2023-
0105 

Ansvarig utgivare Sofia svara att de får de ta internt.   

2023-
0106 

Mail från medlem 
gällande överklagan till 
Jordbruksverket. 

Moa tar kontakt med personen i fråga. 
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2023-
0107 

REMISS: SKK 2030 - 
Roligt, enkelt och 
hållbart – för ett tryggt 
hundliv från Fredrik 
Bruno 

Liz-Beth tar kontakt med Fredrik Bruno. 
Moa, Pierre är gärna med om det blir ett 
möte, vi återkommer och se om fler kan vara 
med på mötet.  

2023-
069g 

Förslag till översättning 
av reviderad standard 
för russkaja tsvetnaja 
bolonka 

Liz-Beth kollar upp detta och tar sedan 
kontakt med Sofia som skickar in det till SKK. 
Sofia skickar mailet igen till Liz-Beth.  

2023-
0112 

Information om anmälan 
av delegater till årets KF 

Vi skickar Liz-Beth, Moa, Pierre, Sofia, Tina 
suppleant. Sofia anmäler.   

2023-
0109 
  

Dispensregistrering 
Bichon Havanais 

Sofia kollar upp om rasklubben har fått SKK:s 
svar. 

 

§081 Övriga ärenden 

Arvoden för styrelsen –Det är ett gammalt fullmäktigt beslut om att det ska utgå arvode till 

styrelsen. Detta beslut måste upphävas på ett fullmäktigt möte. Styrelsens medlemmar kan 

välja att inte plocka ut sina arvoden. Det är upp till varje styrelsemedlem om hen vill ta ut 

ett arvode, då skickas en reseräkning till kassören. När det gäller SDHK:s utställningar har 

det betalats arvode till bestyrelse och kommissarie på plats.  

Mailadresser SDHK eller privat – Beslut: Allt som går ut från SDHK officiellt ska vara från 

SDHK-mailen.   

Facebook – Beslut: Jimmie tar hand om SDHK:S Facebook sida.  

§082 Summering av dagens möte, highlights till hemsida och Facebook 

Sofia och Liz-Beth kollar på detta.  

§083 Nästa möte 

10/5 kl. 19.00 via Teams  

3/6 fysiskt möte i Norrköping 18.00. Skicka ett mail till Tina om du vill ha boende.  

§084 Mötets avslutande 

Ordförande tackade samtliga mötesdeltagare för kvällen och förklarade mötet 

avslutat. 

Signeras digitalt via min.ebox.nu 

Liz-Beth C Liljeqvist, viceordförande  Sofia Sundqvist, vid protokollet 

 

Tina Johansson,  justerare  

 C
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Protokoll styrelsemöte 2023-04-12 


Närvarande:  


Liz-Beth C Liljeqvist, Moa Persson, Ann-Christin Johansson, Agnes Thorlaksdottir, Pierre 


Lago, Sofia Sundkvist, Jan Törnblom, Tina Johansson, Jimmie Lundgren, Lena Karlstedt, 


Pernilla Kling 


Adjungerad:  


Anmält förhinder:   


Inte anmält förhinder:  


 


§074 Mötets öppnande 


Ordförande Liz-Beth C Liljeqvist öppnade mötet och hälsade samtliga deltagare välkomna. 


§075 Godkännande av dagordning 


Dagordningen godkändes. 


§076 Val av protokolljusterare 


Tina Johansson valdes till att jämte ordförande justera protokollet 


§077 Genomgång av föregående mötesprotokoll 


Gick igenom och lades till handlingarna. 


§078 Ekonomisk Rapport 


Ingen rapport har kommit in. 


§079 Kommittéer, arbetsgrupper, rapporter och beslut:  


Ordförande 


Rasklubbsmöte 5 eller 6/9 – Liz-Beth vill kalla till ett rasklubbsmöte den 5 eller 6/9 kl. 18.30 


via Teams. Bra om flera i styrelsen kan vara med. Beslut: Sofia och Liz-Beth skriver en 


inbjudan med punkter att ta upp och datum bestäms då klubbarna fått välja.  


Avtalsutkastet Lena har haft ändringsförslag – Det gäller avtalet mellan SDHK och 


sammarrangören. Det är otydligt och för att klubbarna ska kunna tolka avtalet behöver de 


information som idag finns i lathunden. Beslut: Utställningskommittén ser över lathunden 


och sedan skickar Sofia den till de klubbar som har samarrangemang med SDHK.  







Rutiner inför utställning - Utställningskommittén har haft en digital anteckningsbok där de 


har fört anteckningar, denna är inte helt uppdaterad och det har varit svårt för nya 


kommittén att hitta all information.  Beslut: Utställningskommittén ser över rutinerna för 


dokumentation runt de som rör utställning.  


Ringsekreterare - Det är bokade ringsekreterare även detta år som har långt att åka. Detta 


behöver ses över. Beslut: Amanda tar kontakt med länsklubben för att se över 


ringsekreterare inför Skara.  


Domare i Vänersborg – En domare dömer samma ras på både SKK och SDHK:s utställning. 


Beslut: Jan och Moa fixar detta. 


Elev och aspirant – Vem bestämmer detta på våra utställningar? Det har styrelsen tidigare 


gjort. Beslut: Från och med nu sköts detta av domarkommittén.  


Vice ordförande 


Inget att rapportera 


Sekreterare  


Arvode årsmötesordförande – Det har tidigare tagits beslut att SDHK ska stötta klubbarna 
med att betala ut arvode till klubbarna. När SDHK:s ledarmöten deltar på klubbarnas årsmöte 
så får de en ersättning. Till nästa årsmötes period tar vi upp frågan igen om arvode.  


Brakykommittén  


Möte på SKK – Det finns minnesanteckningar från detta möte på Sharepoint. Det kommer 
under våren att vara fler möten med SKK. 


Specialklubbskonferens – Det kommer att vara ett möte till i augusti när alla handlingar för 
KF finns ute. Det kommer också vara en egen sittningen kvällen innan KF:s möte. 


Rasklubbsrådgivningskommittén 


Inget att rapportera 


Kommittén för Avel och hälsa  


Sammankallande – Beslut: I kommittén ingår från styrelsen Pernilla Kling 


(sammankallande) och Jimmie Lundgren. Pernilla kontaktar de som ingick i kommittén 


tidigare för att se om de vill fortsatt vara med. 


Utställningskommittén 


Utökad kommitté – Från styrelsen är det Liz-Beth (sammankallande) Tina och Lena. Anki har 
varit i kontakt med Amanda Bernhed som gärna ingår i kommittén.  Liz-Beth tar kontakt med 
M Bloom om han vill vara med i år så att vi får en bra överlämning. 


Avtalens formuleringar – Se beslut under ordförandes punkt. 


Ansvarsfördelning mellan SDHK och rasklubbarna – Lena och Liz-Beth ser över denna 


Vem gör vad inför utställning / lathund – Se ovan 







Juniorhandling? – Det har varit uppe till diskussion tidigare i SDHK. Beslut: SDHK arrangerar 
sedan tidigare barn med hund på sina utställningar och vi fortsätter med detta. Vi lägger 
inte till juniorhandling. 


Specialutställning EDS 2026 – Söndagen är fri för utställningar för grupp 9 eller för raserna i 
SDHK. Moa har kollat på en plats och återkommer när hon fått besked. Beslut: Vi ska ordna 
en utställning i samband med EDS 2026. 


Sponsorkommitté - Det behövs en sponsorkommitté. Beslut: Vi beslutar att Jan och Jimmie 
ska ingå i denna kommitté.  


PM till SDHK:s utställningar- Idag ligger de bara på Dogpaws hemsida, de måste också ligga på 
SDHK:s hemsidan. Beslut: Agnes visar Tina hur man lägger in dem på hemsidan så sköter 
hon detta.   


Oklarheter inför utställningar – Det finns en del oklarheter runt några utställningar. Resor för 
domare behöver ses över då alla inte är bokade. Tågarp och Ronneby behöver 
domarmiddagarna ses över. Det behöver också ses över vad domarna ska bo. Beslut: 
Utställningskommittén ser över detta.  


 


PR, Info och IT 
 


Den som behöver hjälp med SharePoint tar kontakt med Agnes. Agnes gör en lathund för hur 
SharePoint funkar och skickar ut den. 
 
Hemsidan – Går det att ändra innehållet, så att tex. det går lättare att hitta? Den behöver bli 
mer lättnavigerad. Beslut: Helene Strömbom gör ett förslag, hon tar kontakt med Agens.  
 


Arbetsgruppen för domarkonferens 2024 
 


Agnes ska rapportera till styrelsen så att vi vet hur det går med arbetet. SKK ska tillsätta en 
kontaktperson. Före 1/12 ska rasklubbarna vara klara med sitt domarkompendium. 
November 2024 kommer domarkonferens att vara. Agnes presenterar mer när vi ses i juni.  
 


BPH-kommittén 


 
Agnes har kontaktat de som var med tidigare och de vill fortsätta ingå i kommittén.  


 


Arbetsgruppen för gemensam tidning 


 


Representant från styrelsen – Det fanns intresse för en tidning men få som ville jobba med 
tidningen. Två har anmält sig att vara med i redaktionen. Tidningen skulle vara digital. Det är 
svårt att driva en tidning om det inte är fler som vill vara med och jobba. Beslut: Vi tar upp 
frågan när vi träffas på rasklubbsmötet i september.   
 
 
 
 


 







§080 Skrivelser och ärenden 


 


Diarienr Beskrivning Ansvar/åtgärd 


2023-
0087 


Henrik Skog, utökande 
av rasregister 


Domarkommittén tar kontakt med Henrik.   


2023-
0074 


Examinator för Fransk 
Bulldogg 


Domarkommittén tar upp frågan. 


2023-
0085 


Re: SKK rasdata - 
Lathunden 


Pernilla svarar att detta är inget SDHK vill 
köpa in då det endast uppdateras för 
bruksraserna.   


2023-
0091 


SGS frågar om tillgång till 
SDHKs ISSUU 


 ISSUU är en digital tidningslicens. SGS vill få 
tillgång till SDHK:S licens. Agnes kollar upp 
detta till nästa möte.  


2023-
0094 


Inbjudan 
Representantskapsmötet 
2023 SHU 


 Vi tar upp frågan igen på nästa möte. Sista 
dag att anmäla är 14/7. 


2023-
0096 


Öppet för anmälningar 
av utställningar 2025 


Utställningskommittén gör ett förslag till 
nästa möte. Detta skickas sedan ut till 
rasklubbarna så att de kan ansöker om sina 
utställningar. Det är sedan SDHK som skickar 
in alla klubbarnas ansökningar.  Varje 
rasklubb måste ansöka om sina egna 
utställningar till SDHK även om de har ett 
samarrangemang. Måste var klarat innan 
oktober.  


2023-
0082 


Inkommit svar från Lars 
Bjarme 


Sofia svarar 


2023-
0098 


Samarbete 2023 Vilsta  Avbokat. 


2023-
0100 


Re: Fullmäktigedelegater Ta upp frågan på rasklubbs mötet i 
september. 


2023-
0102 


Förslag från CCC om 
någon som bevakar 
riksdagens lagar och 
regler 


Sofia svarar CCC, SDHK kommer att ta upp 
frågan på KF i höst.  


2023-
0105 


Ansvarig utgivare Sofia svara att de får de ta internt.   


2023-
0106 


Mail från medlem 
gällande överklagan till 
Jordbruksverket. 


Moa tar kontakt med personen i fråga. 







2023-
0107 


REMISS: SKK 2030 - 
Roligt, enkelt och 
hållbart – för ett tryggt 
hundliv från Fredrik 
Bruno 


Liz-Beth tar kontakt med Fredrik Bruno. 
Moa, Pierre är gärna med om det blir ett 
möte, vi återkommer och se om fler kan vara 
med på mötet.  


2023-
069g 


Förslag till översättning 
av reviderad standard 
för russkaja tsvetnaja 
bolonka 


Liz-Beth kollar upp detta och tar sedan 
kontakt med Sofia som skickar in det till SKK. 
Sofia skickar mailet igen till Liz-Beth.  


2023-
0112 


Information om anmälan 
av delegater till årets KF 


Vi skickar Liz-Beth, Moa, Pierre, Sofia, Tina 
suppleant. Sofia anmäler.   


2023-
0109 
  


Dispensregistrering 
Bichon Havanais 


Sofia kollar upp om rasklubben har fått SKK:s 
svar. 


 


§081 Övriga ärenden 


Arvoden för styrelsen –Det är ett gammalt fullmäktigt beslut om att det ska utgå arvode till 


styrelsen. Detta beslut måste upphävas på ett fullmäktigt möte. Styrelsens medlemmar kan 


välja att inte plocka ut sina arvoden. Det är upp till varje styrelsemedlem om hen vill ta ut 


ett arvode, då skickas en reseräkning till kassören. När det gäller SDHK:s utställningar har 


det betalats arvode till bestyrelse och kommissarie på plats.  


Mailadresser SDHK eller privat – Beslut: Allt som går ut från SDHK officiellt ska vara från 


SDHK-mailen.   


Facebook – Beslut: Jimmie tar hand om SDHK:S Facebook sida.  


§082 Summering av dagens möte, highlights till hemsida och Facebook 


Sofia och Liz-Beth kollar på detta.  


§083 Nästa möte 


10/5 kl. 19.00 via Teams  


3/6 fysiskt möte i Norrköping 18.00. Skicka ett mail till Tina om du vill ha boende.  


§084 Mötets avslutande 


Ordförande tackade samtliga mötesdeltagare för kvällen och förklarade mötet 


avslutat. 


Signeras digitalt via min.ebox.nu 


Liz-Beth C Liljeqvist, viceordförande  Sofia Sundqvist, vid protokollet 


 


Tina Johansson,  justerare  







 






[
  {
    "personal_id": "f1db1dd587efb1c4aca511aca025fc5947c99c752e03412a18172fd449ed2b52",
    "sign_ip": "83.219.195.105",
    "full_name": "SOFIA SUNDKVIST",
    "signature_data": {
      "sign_ip": "83.219.195.105",
      "orderRef": "3ad67457-8681-48d9-b5b0-63d54493b113",
      "status": "complete"
    },
    "SignedNameAndNumber": "SOFIA SUNDKVIST",
    "signed_files": [
      {
        "sha256": "26fe2554c1cef7714bbedf923efb7fe8e7b30f00f123c991076a4224fa8018fe",
        "content_type": "application\/pdf",
        "size": 257073
      }
    ],
    "SignLocalTime": "2023-05-01 09:14",
    "sign_time": "2023-05-01T07:14:59.318Z",
    "sign_text": "Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):\n\n(1) Avser PDF-fil enligt följande\nNamn: 2023-04-12 Styrelseprotokoll .pdf\nStorlek: 257073 byte\nHashvärde SHA256: 26fe2554c1cef7714bbedf923efb7fe8e7b30f00f123c991076a4224fa8018fe",
    "id_service": "bankid_v5-mask_id"
  },
  {
    "personal_id": "79b1f367a2a297909b05bc62932c778cf0b0d08cdd48b624c773385c37599c7d",
    "sign_ip": "178.31.61.32",
    "full_name": "LISBETH CARLSSON LILJEQVIST",
    "signature_data": {
      "sign_ip": "178.31.61.32",
      "orderRef": "5f396047-e424-449b-babc-a270b1432eb6",
      "status": "complete"
    },
    "SignedNameAndNumber": "LISBETH CARLSSON LILJEQVIST",
    "signed_files": [
      {
        "sha256": "26fe2554c1cef7714bbedf923efb7fe8e7b30f00f123c991076a4224fa8018fe",
        "content_type": "application\/pdf",
        "size": 257073
      }
    ],
    "SignLocalTime": "2023-05-01 09:38",
    "sign_time": "2023-05-01T07:38:24.169Z",
    "sign_text": "Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):\n\n(1) Avser PDF-fil enligt följande\nNamn: 2023-04-12 Styrelseprotokoll .pdf\nStorlek: 257073 byte\nHashvärde SHA256: 26fe2554c1cef7714bbedf923efb7fe8e7b30f00f123c991076a4224fa8018fe",
    "id_service": "bankid_v5-mask_id"
  },
  {
    "personal_id": "324b732481baa42c0a46ae35057b53636ac79bf51d320f749fda5dd86bd2c5fe",
    "sign_ip": "31.209.40.195",
    "full_name": "CHRISTINA JOHANSSON DE MIRANDA",
    "signature_data": {
      "sign_ip": "31.209.40.195",
      "orderRef": "2da5a066-33fa-4a1a-9f8b-c2587206de60",
      "status": "complete"
    },
    "SignedNameAndNumber": "CHRISTINA JOHANSSON DE MIRANDA",
    "signed_files": [
      {
        "sha256": "26fe2554c1cef7714bbedf923efb7fe8e7b30f00f123c991076a4224fa8018fe",
        "content_type": "application\/pdf",
        "size": 257073
      }
    ],
    "SignLocalTime": "2023-05-02 10:33",
    "sign_time": "2023-05-02T08:33:18.934Z",
    "sign_text": "Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):\n\n(1) Avser PDF-fil enligt följande\nNamn: 2023-04-12 Styrelseprotokoll .pdf\nStorlek: 257073 byte\nHashvärde SHA256: 26fe2554c1cef7714bbedf923efb7fe8e7b30f00f123c991076a4224fa8018fe",
    "id_service": "bankid_v5-mask_id"
  }
]

		2023-05-06T15:56:57+0000


	



